
Program valné hromady Spolku Bakajda 
konané dne 24. 11. 2021 

 
1. Volba mandátové komise. 
Hlasování: 
 
2. Informace o počtu přítomných členů a schopnosti VH přijímat usnesení. 
 
3. Výzva k doplnění programu a následné schválení programu VH. 
Hlasování: 
 
4. Zpráva o činnosti výkonného výboru v roce 2021. 
 
VV se poprvé sešel 20.4. 2021 a měl do konání VH 5 jednání. Kromě standardní činnosti VV, 
která je popsaná v jednotlivých Zprávách přednesených v rámci VH, si VV vytyčil 3 priority pro 
své první funkční období. Těmi jsou: 

- Revize Stanov Spolku Bakajda 
- Doplnění a úprava Provozního řádu Bakajdy (v minulosti též známo jako „Desatero“) 
- Otázka přijímání nových členů 

Tyto oblasti a návrhy jejich řešení jsou tedy nedílnou součástí programu letošní VH. 
 
Časově náročnou a významnou aktivitou pro letošní rok byla též příprava a realizace projektu 
„Společenská“ na Bakajdě vč. organizace mimořádných brigád, ale také lítý a hrdinný 
byrokratický boj s českým soudem (soudní úřednicí) o zapsání změn do obchodního rejstříku po 
minulé volební VH. 
 
V detailu jsou činnost a aktivity VV popsány v Zápisech z jednotlivých jednání, které najdete na 
webu: https://www.bakajda.cz/usneseni.  
 
5. Zpráva o činnosti spolku v roce 2021 – Daniel Sedláček. 
 
4. Zpráva o hospodaření – Adam Blažek. 
Hlasování:  
 
5. Zpráva revizní komise k hospodaření spolku. 
Hlasování:  
 
6. Zpráva o stavu Bakajdy – Zdeněk Kasal, Aleš Suchý.  
 
7. Návrh rozpočtu pro rok 2022. 
Hlasování:  
 
8. Informace o změnách v členské základně a o podaných žádostech o členství. 
 
9. Úprava způsobu přijímání nových členů. Návrh VV, zdůvodnění, diskuze. Případné hlasování 
o změně Obecných podmínek členství. 
 

https://www.bakajda.cz/usneseni


Toto téma bylo v detailu diskutováno na více jednáních VV i mimo něj a rádi bychom k němu 

otevřeli debatu i na VH. VV chce v této diskusi vystupovat jednotně a v otázce přijímání 

nových členů (mimo rodinné příslušníky) bude navrhovat zachování stávajících podmínek 

s následující úpravou: 

 Žádost o přijetí nového člena musí podepsat min. 5 stávajících členů  

 Hlasování o (ne)přijetí žadatele za člena bude probíhat tajně  

 
10. Plán činnosti na rok 2021 
Hlasování: 
 
11. Revize stanov – představení a zdůvodnění změn. Diskuze. Hlasování o přijetí. 
Hlasování: 
 
VV navrhl celkem 19 úprav Stanov našeho Spolku. Tyto mají charakter /1/ formálních úprav 
(např. odkazy na již neexistující ČSTV, apod) a /2/ obsahových změn. Veškeré úpravy byly 
konsultovány s Mgr. Pokornou z notářské kanceláře v Turnově. Navrhované změny stanov 
naleznete v pdf příloze zaslané v rámci pozvánky na VH. Červeně jsou vyznačeny návrhy na 
změny, každá změna je následně modře zdůvodněna.  
 
Náš návrh je projednat a shodnout se na vybraných obsahových změnách, ke kterým 
předpokládáme diskusi, a následně hlasovat o (ne) přijetí revizí Stanov našeho spolku jako 
celku. Samozřejmě je možné úpravy Stanov případně ještě doplnit během konání VH.  
 
V rámci revize stanov je samostatný bod věnován Volebnímu řádu. Při posledních volbách do 
orgánů VH panovala určitá nejistota o správné metodice a postupu v případě volení do těchto 
funkcí. VV tedy doplnil Volební řád, který tyto procesy upravuje. Jeho návrh k projednání a 
schválení naleznete v samostatném souboru v rámci pozvánky na VH. 
 
12. Revize provozního řádu a zásad chování na Bakajdě – představení a zdůvodnění změn. 
Diskuze. 
 
Pobyt na Bakajdě využívá 80 členů a celá řada nečlenů. Aby byly provoz a údržba 
zvládnutelné, vzniklo v minulosti několik psaných (Desatero) i nepsaných pravidel, kterými se 
fungování na Bakajdě řídilo. Postupem času ale tato pravidla trochu vyšuměla nebo se 
změnila nebo bylo nutné je doplnit o nové poznatky, které vznikly tak, jak se mění společnost 
kolem nás. Jeden z cílů, který si VV na toto období vytýčil a který je čistě v kompetenci VV, je 
Provozní řád sjednotit, doplnit a vydat jako závaznou normu pro provoz Bakjady. Jeho nové 
znění naleznete již na webu: https://www.bakajda.cz/rad. V této souvislosti zbývá nalézt 
konsensus na maximální přijatelné obsazenosti Bakajdy, která by neměla být určena 
rozhodnutím VV, ale která by dle našeho názoru měla vzejít z diskuze a následujícího 
schválení členskou základnou na VH. 
 
 
 
Matěj Trejtnar v.r.  Daniel Sedláček 
předseda VV    místopředseda VV 

https://www.bakajda.cz/rad

